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Vragen van het lid Elias (VVD) aan de
ministers van Economische Zaken en
van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties en de
staatssecretaris van Financiën over
trage betaling door de overheid.
(Ingezonden 26 november 2009)

1
Bent u op de hoogte van de uitspraak
van de heer Ton Wolthuis (MKB
Nederland) in het radioprogramma
Goedemorgen Nederland waaruit
blijkt dat bedrijven leningen moeten
afsluiten om de gaten te vullen die
door betalingsachterstanden van de
overheid ontstaan?1

2
Wat is uw oordeel over dit
merkwaardig fenomeen?

3
Het kabinet heeft bij monde van de
minister van Binnenlandse Zaken in
het spoeddebat over betalingen van
rekeningen door de overheid op
15 oktober van dit jaar wederom
beterschap beloofd, hoe vallen deze
toezeggingen te rijmen met hetgeen
naar voren is gekomen tijdens de
uitzending van Goedemorgen
Nederland? Wat is uw reactie op het
beeld dat in de praktijk blijkt dat de
achterstand alleen maar groter wordt
in plaats van kleiner?

4
Welke concrete stappen bent u
voornemens te zetten om deze
problemen voor het midden- en

kleinbedrijf op zeer korte termijn op
te lossen?

1 Goedemorgen Nederland, 25 november
2009 (Radio 1).

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0910tkkvl2009Z22660
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2009 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen


